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U četvrtak, 4. decembra, u Svečanoj sali opštine Novi Bečej, održana je press konferencija na
kojoj je najvaljena III Međunarodna manifestacija u pecanju zimskog manića „Manić-Tisa 63“.
Organizatori manifestacije, članovi Klub ljubitelja reke Tise „Tisa 63“ bili su vidno zadovoljni jer
su ove godine su dobili veliko pojačanje od strane lokalne zajednice i Turističke organizacije
Novi Bečej. Tom prilikom Dragan Vukotić je odgovarao na pitanja novinara.

      

   *Po čemu se ova manifestacija razlikovati od prethodnih i koje ste novine uneli?
   -Mislim da će biti kvalitetnije organizovana, masovnija, a između ostalog, novina je ta što će
posetioci moći da posmatraju takmičenje i svinjokolj i imati priliku da sami pripremaju hranu,
peku roštilj, pune kobasice po svom ukusu... Zamislili smo to kao jedno druženje, gde će svako
moći da se zabavi, sa ciljem da svima bude lepo i da gosti odu zadovoljni.
   *Šta očekujete od ovogodišnje manifestacije?
   -Očekivanja su u skladu sa našim mogućnostima i aspiracijama. Do sada imamo 80 prijava za
takmičenje, a do manifestacije je ostalo sedam dana. Smatramo da će biti masovnija, a i
očekujemo neke nove ljude koji su preko naših prijatelja saznali za nas. Nadam se da će se ova
dobra ideja sve više širiti i da će postati tradicionalna. *Ko je došao na ideju da organizuje
ovakvu manifestaciju?
   -Sve je počelo od druženja. Godinama smo ugošćavali naše prijatelje koji su bili oduševljeni
da u zimskim mesecima love ribu. Vremenom odziv je postao toliki da smo došli na ideju da to
podvedemo pod zajednčku priču-takmičenja. U početku smo se takmičili između sebe, a sada
imamo i svetske prvake.
   *Klub ljubitelja reke Tise „Manić-Tisa 63“ deluje kao jedna složna porodica koja se povećala
za jednog značajnog člana, opštinu Novi Bečej. Logistićka podriška koju daje opština Novi
Bečej je verovetno ključna za dalji razvoj?
   -Drugarstvo, poverenje, dobra volja, odricanje! Kada smo organizovali prvu manifestaciju već
tada sam bio hrabar da izjavim da smo ovom gradu doneli jedan turistički događaj, koji to
potvrđuje i opravdava iz godine i godinu. „Klub Tisa 63“ je „Četa mala, ali odabrana“, i od 2011.
godine smo odlučili da se tu okupljaju ljudi koji vole ovu reku, bilo da su pecarošu ili rekreativci.
Ovo što nas grad podržava, to je moralo da se desi pre ili kasnije, jer je lokalna samouprava
videla da radimo u dobrom pravcu i da smo im poklonili jedan turistički događaj. S druge stane
mi ne možemo bez grada i sada bi bilo u redu da grad isprati naše ambicije i ideje u skladu sa
našim i njihovim mogućnostima. Našli smo se sasvim lako i mislim da će to dobro funkcionisati i
u narednom periodu.
   *Ko čini pecarošku porodicu?
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   -Pecaroška porodica je velika. Tu su moje komšije, koje su podredile svoj prostor, svoje
vikendice, događaju. Mi nemamo kapije, orgade, mi smo jedno malo seoce. Tu su, moj prvi
komšija i predsednik Jovo Popović, pa Dragan Blagojev, Maćika, Aleksandar Veselinović,
Nedžad sa sinom Jovanom, pa Kruna, starosedelac Joška, Šandor Ereš, Rade Komazec iz
Inđije, Goran Štulić, Olja Blažin sa mužem i sinom. Ona je i rukovodilac KUD „Bećarac“ iz
Novog Bečeja sa kojim imamo dobru saradnju, kao i sa OŠ „Josif Marinković“ i studentima FTN
Univerziteta u Novom Sadu.
   *Ovo je samo jedna od nekoliko manifestacija koje organizuje Klub „Tisa 63“. Recite nam
nešto više o tome?
   -Manifestacije „Voda=život“, „Gospojinski kamp“ i „Manić-Tisa 63“ su manifestacije koje
organizuje klub i sve su vezane za ekologiju i edukaciju mlađih generacija. Ekološke radionice,
uređivanje obale Tise, postavljanje ekoloških tabli ne bi imalo smisla bez aktivnog učešća dece,
koja su radeći dosta toga naučila i jedva čekaju da ih sličnim povodom ponovo pozovemo. A
sve smo to mogli da organizujemo zahvaljujući kompaniji NIS Naftagas, koja je taj projekat
finansijski podržala.
   *Najavili ste da manifestacija „Manić-Tisa 63“ osim takmičenja, druženja, ima i humanitarni
karakter. O čemu se radi?
   -Humanitarna akcija koja prati festival ogleda se u nagradnoj igri koju ćemo organizovati na
završnoj svečanosti u hotelu „Tiski cvet“. Prva nagrada će biti šunka, druge, takođe vredne
nagrade, biće u pecaroškom priboru. Sredstva koja ostvarimo u nagradoj igri usmerićemo za
izgranju boksova za zbrinjavanje napuštenih pasa koje su vlasnici odbacili. Kamp je zimi skoro
pust i veliki je šok za sve nas kada nađemo uginulu životinju. Izgranja boksova bila bi
privremeno rešenje za te životinje, dok za njih ne nađemo trajno rešenje ili zbrinjavanje od
strane nadležnih službi. Mi se nadamo da će naš azil biti mesto gde će ljudi dolaziti i usvajati
napuštene pse. Prošle godine jednog lovačkog psa smo udomili u Beč, i sada sa gazdom ide
redovno u lov. Belgijskog ovčara, koji je imao polomljenu nogu, usvojio je naš drug Deja iz
Zrenjanina, a jednog je uzeo naš prijatelj, čuvar na stovarištu građevinskog materijala u Novom
Bečeju. Nadamo se, pre svega, da će u buduće biti manje odbačenih pasa, ali sa lokalnom
komunalnom službom nismo uspeli da uspostavimo kontakt i na tome ćemo ubuduće poraditi -
rekao je Dragan Vukotić.
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